
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 16. 12. 2015
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomńı členové SKAS: Karel Kolář, Tomáš Masař́ık, Vı́t Musil, Jan Muśılek, Milan Pšenička, Josef
Svoboda, Petr Vágner (přǐsel 17:15).
Omluveni: Filip Beran
Hosté: Tomáš Novotný

Zasedáńı započalo v 16:35.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z posledńıho zasedáńı
2. Schváleńı programu
3. Prospěchová stipendia
4. Studentská anketa
5. Přidělováńı GAUKů
6. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Prospěchová stipendia

Josef Svoboda prezentuje statistiky o prospěchových stipendíıch – stipendia dostalo letos 113 student̊u,
vloni 114. Z toho ale oproti loňsku dostalo 51 student̊u nově zavedenou nižš́ı sazbu stipendia (vyšš́ı
sazba z̊ustala stejná jako jednotná sazba z loňského roku), č́ımž se sńıžila celková částka vydávaná na
prospěchová stipendia cca o čtvrtinu. SKAS vznese dotaz na vedeńı, co se s přebytečnými penězi stane
a zda by bylo možné př́ı̌st́ı rok zvýšit prospěchová stipendia na takovou mı́ru, aby celková investovaná
částka z̊ustala zachována.

SKAS byly předloženy k posouzeńı tři žádosti o výjimku z udělováńı prospěchových stipendíı. Ve
všech př́ıpadech se jedná o studenty s vynikaj́ıćım prospěchem. Ve dvou př́ıpadech je d̊uvodem neuděleńı
stipendia nesplněńı v́ıce než 20 % zapsaných kredit̊u. U studenta Novotného se jedná o přestup mezi
studiem matematiky a informatiky, které formálně prob́ıhá jako nové studium.

Usneseńı: SKAS doporučuje vedeńı fakulty vyhovět žádostem o uděleńı výjimky pro uděleńı prospě-
chového stipendia student̊um Aleši Flanderovi, Janu Greb́ıkovi a Tomáši Novotnému.
Hlasováńı: 6 – 0 – 0

Proděkan Chmeĺık SKAS upozornil, že zapsané předměty lze v od̊uvodněných př́ıpadech škrtnout i
po ukončeńı zápisu, stač́ı kontaktovat studijńı odděleńı.

3 Studentská anketa

Tomáš Masař́ık informoval SKAS o aktuálńım stavu studentské ankety a o činnosti Komise pro anketu.
Kolegium děkana schválilo návrh ankety předložený komiśı pro daľśı semestr. Je pravděpodobné, že ještě
bude docházet k drobným změnám ve formulaćıch. SKAS vyjadřuje spokojenost s výsledným návrhem
ankety na daľśı semestr. Jediná zásadńı výtka směřuje k SISu, který zat́ım neumožňuje v́ıce otázek
s textovou odpověd́ı a neumožňuje vložit návodné otázky př́ımo k poli pro slovńı hodnoceńı.

SKAS by se rád pod́ılel na formulaci finálńı verze, včetně formulace návodných otázek. Josef Svoboda
a Vı́t Musil se nab́ıźı, že se ujmou komunikace s dr. Zakouřilem, kv̊uli otestováńı funkčnosti ankety dle
schváleného návrhu.

Předsedkyně komise pro anketu doc. Valentová navrhuje studentským člen̊um komise pro anketu, aby
propagovali anketu na velkých přednáškách pro studenty prvńıch ročńık̊u. SKAS souhlaśı a domluv́ı se
s přednášej́ıćımi na realizaci. Nav́ıc se SKAS domńıvá, že je třeba propagovat anketu i daľśımi zp̊usoby,
např. plakáty, hromadným e-mailem apod.
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4 Přidělováńı GAUKů

Na besedách o źıskáváńı GAUKů pořádaných SKASem padl dotaz, zda komise bere v potaz ročńık, ve
kterém se nacháźı uchazeč o grant. Odpovědi byly záporné.

Při letošńım podáváńı žádost́ı se vyskytli studenti ve čtvrtém ročńıku doktorského studia, kteř́ı žádali
o grant na tři roky. Ze strany sekčńıho proděkana pak byli tito studenti vyzváni o zkráceńı žádosti na
jeden rok. V opačném př́ıpadě vedeńı fakulty nedoporuč́ı schváleńı žádosti o grant, což prakticky znamená
jej́ı zamı́tnut́ı.

SKAS se domńıvá, že pokud by měl být ročńık uchazeče jedńım z formálńıch kritéríı pro přijet́ı nebo
zamı́tnut́ı žádosti, mělo by toto kritérium být jasně uvedeno v pravidlech grantové soutěže. Zároveň jsme
proti tomu, aby se podobná omezeńı vztahovala na studenty třet́ıho ročńıku doktorského studia.

5 Různé

1. Karel Kolář informuje, že OVVP žádá SKAS o návrh reprezentant̊u MFF UK na GAUDEAMUS
Praha. Josef Svoboda je ochoten se zúčastnit. Daľśıho reprezentanta SKAS urč́ı později.

Zasedáńı bylo ukončeno v 18:00.
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